Asian Bible Church
Statement of Faith
First:

      We believe the Bible to be the inspired, only infallible, authoritative Word of God.

Second:

       We believe that there is one God, eternally existent in three persons, Father, Son, and Holy Spirit.

Third:

        We believe in the deity of our Lord Jesus Christ, in His virgin birth, in His sinless life, in His miracles, in His vicarious and atoning death through His shed blood, in His bodily resurrection, in His ascension to the right hand of the Father, and His personal return in power and glory.
Fourth:
       We believe that the salvation of man who is sinful and lost is only by the New Birth or regeneration by the Holy Spirit.
Fifth:

       We believe in the Spirit-filled life; the believer fully consecrated is indwelt by the Holy Spirit whereby one is able to witness with the power to the saving souls.

Sixth:

       We believe in the resurrection of both the saved and the unsaved; that they are saved unto the resurrection of life and they that are lost unto the resurrection of damnation.

Seventh:

       We believe in the spiritual unity of all believers in our Lord Jesus Christ.  
Note: These should be read in conjunction with what we teach in the Theology section.
   亚洲圣经教会
                                                                    信仰声明
首先:
 我们坚信圣经是神所启示、绝对正确、有权威、神的话语。
其二:
    我们相信只有一位神, 永远以三位: 即父、子、圣灵为一体存在。
其三:
    我们相信主耶稣基督的神性。 他由处女所生，过着无罪的生活, 行神一迹,
为罪人代死、赎罪、并洒宝血, 他又肉身复活, 升天并坐在父神的右手边。 他还
要以权柄和荣耀再返回来。
其四:
   我们相信人的救恩只有在圣灵的带动下, 承认自己有罪, 并且迷失了, 唯通过新生或
重生才能得到。
其五:
   我们相信圣灵充满的生活; 当信徒愿意完全奉献时, 就会被圣灵充满而有能力去作
见证, 让灵魂得救。
其六:
我们相信得救的和未得救的都会复活; 信神的复活后得永生, 不信神的复活后入永死。
其七:
我们相信在主耶稣基督里有灵里的统一。
注: 对信仰声明更祥细的解译, 在敬拜、主日学等教导中
